

Le 21 Octobre 2021

## **Communication de JACCAR Holdings**

**JACCAR Holdings confirme la radiation de la cote des Obligations émises (par JACCAR Holdings) le 29 septembre 2017 : obligations : ISIN XS1689663851 et ISIN XS1689664073**

Conformément à la réglementation applicable de la Bourse de Francfort et comme prévu également par le jugement approuvant son plan de sauvegarde, JACCAR Holdings informe les obligataires que les obligations ne sont plus cotées à la Bourse de Francfort ni gérées par ICF Bank.

**JACCAR Holdings confirms the delisting of the Bonds issued by JACCAR Holdings on 29 September 2017 with ISINs XS1689663851 and XS1689664073 (the Bonds)**

JACCAR Holdings informs the Bondholders that, according to the applicable rules and regulation of the Frankfurt Stock Exchange and as contemplated in the judgement approving the safeguard plan, the Bonds are no longer listed on such Frankfurt Stock Exchange nor managed by ICF Bank.